



## ООО «Производственная Компания ХИТ ЛАЙН»

Россия, 140000, Московская область, г. Люберцы, ул. Хлебозаводская, д. 8а.  
тел/факс 8-800-333-58-25 (многоканальный), +7(495)-988-17-73, +7(495)-902-60-45

www.euroteplo.ru e-mail: info@euroteplo.ru

<b>Outgoing letter No. 314 of " 5 " June 2018</b>	<b>To the chamber of Commerce and industry of the Republic of Bulgaria</b>
<b>[To assist in collaboration]</b>	For all interested parties

### DEAR SIRSI!

LLC "Production company HEAT LINE" works at the market of electro technical products more than 10 years, is the developer and the producer of systems of electric cable heating in Russia, has a rich experience of installation of industrial and civil objects. Availability of own production, technological and design base allows the company to provide any needs of the customer in goods and accessories for electric heating systems of any complexity.

LLC "Production Company HEAT LINE" has an extensive dealer network and wide geography of deliveries of products of own production. Since 2014, the company began to develop the direction of network sales and today successfully supplies many DIY stores in Russia.

In autumn 2017, the company launched a new production line and plans to enter the European markets. One of our priorities is the sales market of the Republic of Bulgaria.

This letter asks you to assist in the search for organizations interested in long-term and mutually beneficial cooperation.

We hope to be attentive to our proposal. We are confident that the establishment of business relations and further cooperation will contribute to the development of trade relations between two countries.

With Best regards,

General Director

Ryazanov K. V.



### ЗАПРОС О СОДЕЙСВИИ

ООО «Производственная Компания ХИТ ЛАЙН» работает на рынке электротехнических изделий более 10 лет, является разработчиком и производителем систем электрического кабельного обогрева в России, имеет богатый опыт монтажа промышленных и гражданских объектов. Наличие собственной производственной, технологической и проектной базы позволяет компании обеспечивать любые потребности заказчика в товаре и комплектующих для систем электрического обогрева любой сложности.

ООО «Производственная Компания ХИТ ЛАЙН» имеет разветвленную дилерскую сеть и широкую географию поставок товаров собственного производства. С 2014 года компания начала развивать направление сетевых продаж и на сегодняшний день успешно осуществляет поставки в магазины DIY в России.

Осенью 2017 года компания освоила новую производственную линию и планирует выход на Европейские рынки. Одним из приоритетных для нас направлений является Республика Болгария.

Настоящим письмом просим оказать содействие в поиске организации заинтересованных в долгосрочном и взаимовыгодном сотрудничестве.

Надеемся на заинтересованное и внимательное отношение к нашему предложению. Уверены, что установление деловых отношений и дальнейшего сотрудничества будет способствовать развитию торговых связей между двумя странами.

С уважением,

Генеральный директор

Рязанов К.В.